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Aquest matí s’ha celebrat la 7a edició de la Convenció de Clubs de Futbol Sala a l’Escola

Catalana de l’Esport, on hi ha assistit un total de 75 assembleistes de futbol sala, i s’han

aprovat uns acords que es traslladaran a l’Assemblea General de l’FCF.

Per setè any consecutiu la Lliga Catalana de Futbol Sala de la Federació Catalana de

Futbol ha celebrat la Convenció de Clubs de Futbol Sala Ordinària. Ho ha fet, un any

més, a l’Escola Catalana de l’Esport, ubicada a Esplugues de Llobregat.

La Convenció de Clubs de Futbol Sala és l’escenari on es tracten tots els temes

específics de futbol sala, fent un balanç de les activitats desenvolupades durant la

temporada i, a més, s’exposa la planificació de les activitats previstes per la temporada

vinent. D’aquesta manera, es posen sobre la taula tots els temes federatius rellevants i

se sotmeten a votació tots aquells punts necessaris per a què els clubs federats de



futbol sala decideixin.

El Secretari General de la Federació Catalana de Futbol, Oriol Camacho, ha obert

l’acte donant la benvinguda als assistents i confirmant l’assistència de

75 assembleistes i 51 convidats, representant el total de 299 assembleistes.

A continuació s’ha procedit al nomenament dels dos membres per a verificar l’acta:

Sr. Juanjo Capdevila Zarco, FS Castelldefels

Sr. José María Díez Rodríguez, FS Cardedeu

Una vegada convocada oficialment la Convenció, s’han dedicat uns minuts a la

memòria del recentment desaparegut Quim Sala Calvo, directiu de l’FCF i de l’LCFS,

mentre ha sonat l’himne de “El cant del ocells”, de Pau Casals, i una forta ovació per

part dels assistents ha tancat aquest emotiu moment.



A continuació, el president de la Federació Catalana de Futbol, Andreu Subies

Forcada, ha inaugurat l’acte donant la benvinguda als assistents, s’ha sumat a recordar

la figura del Quim Sala, i ha volgut agrair a les entitats la feina que estan

desenvolupant: “Gràcies als clubs de futbol sala i a tota la gent que hi ha en el vostre

entorn en el dia a dia, on hi dediqueu moltes hores, la vostra experiència fa que el futbol

sala continuï creient i fa que estiguem on som en aquest moment. Sabem d’on venim

ara fa 7 i anys i on ens trobem ara. Entre vosaltres i sumant la dedicació i l’esforç de la

Federació, estem en el millor moment que hem pogut veure. Hem de pensar en el futur.

Cal que anem de la mà i teniu el suport de la Federació”.

Felicitant els èxits esportius aconseguits aquesta temporada, Subies ha remarcat una

peça clau dins del creixement del futbol sala català: “La formació és necessària i en el

futbol sala ha marcat un camí als tècnics i per això som líders. Estem a anys lluny de la

majoria de les federacions amb l’evolució que estem fent”.

També s’ha fet una especial menció al tema econòmic de les ajudes als clubs de



nacional, una tasca que el president recorda que no és fàcil: “A partir del decret, avui,

les subvencions rebudes es divideixen per igual en futbol, en futbol sala i en futbol

femení. És important que la distribució dels diners sigui equitativa. Això significa que el

futbol sala teniu una autonomia pròpia”.

Finalment, Subies ha parlat del futur: “El futbol sala és un món que voleu fer créixer,

això es demostra i és imparable. La Federació posa els mitjans però sou vosaltres, els

clubs qui ho feu possible. El futbol sala català és una referència a fora de Catalunya”.

Amb l’espot de la campanya #Orgullosa, impulsada per la Federació Catalana de

Futbol, s’ha procedit, a iniciar els diferents punts de l’ordre del dia de la Convenció de

Clubs de Futbol Sala:

VÍDEO

1.- Informe de Presidència

https://www.youtube.com/watch?v=fYc8enA6VrE?start=0


El director de la Lliga Catalana de Futbol Sala, José Miguel Calle, ha donat la

benvinguda a tothom explicant i, continuant amb el missatge transmès anteriorment

pel president de la Federació Catalana de Futbol, recordant que és important recordar

on som i d’on venim: “La memòria és important. Venim de desenvolupar molta feina i

ara hem de mirar on hem arribat. Ho veig amb les Seleccions Catalanes de Futbol Sala i

amb la representació que donem amb els nostres jugadors i jugadores. El

comportament és exemplar dins i fora de la pista, amb respecte. Tot això és gràcies a

les famílies, als clubs i a la formació que s’imparteix des de la Federació”.

A més, fent una especial menció a Quim Sala, que desenvolupava la tasca de directiu

responsable de la Copa Catalunya de Futbol Sala, ha explicat que l’objectiu era arribar

a més de 1.000 inscripcions en aquesta competició i que, finalment, s’ha arribat a les

1.071. Per això, Calle ha transmès el següent missatge: “Hem de continuar millorant i

l’èxit és gaudir, sentir-nos especials i orgullosos del que fem, perquè el més important

és el futbol sala”.

Continuant amb el tema introduït de la campanya de promoció del futbol i el futbol sala

femení amb el qual s’està treballant des de la Federació Catalana de Futbol, el màxim

responsable del futbol sala ha mostrat les xifres de subvenció per la campanya

#Orgullosa que l’FCF dona per equip femení segons la categoria que participi a les

competicions de l’LCFS i, per la subvenció per quilometratge. A més, aquesta

temporada, tots els reportatges que l'FCF TV ha dut a terme amb els clubs de futbol

sala han estat a clubs amb equips femenins i, també, s’han afegit entrevistes a

jugadores de futbol sala.

Com a novetat, al Pla de Competició de Futbol Sala per la temporada 2018-2019



s’introdueix la delegació de Girona amb les mateixes condicions que les delegacions de

Lleida, de Tarragona i Terres de l’Ebre i s’estructura en previsió del creixement del

número d’equips en el 100% de les categories.

Dins del mateix punt de l’ordre del dia, el director de l’LCFS també ha explicat els

següents punts:

- Emissions en directe i en diferit per Esport 3 i streamings de l’FCF TV

- Recull de premsa de l’LCFS

- Comissió Femenina de Futbol Sala

- Subvenció de pilotes de futbol sala

- Subvenció de les categories de nacional

El director de l’LCFS ha donat les xifres sobre les subvencions als equips catalans de



les categories de nacional per categories, que suma un total de 363.000€ i, pels

desplaçaments fora de la península, que la xifra de la subvenció és de 73.500€.

- Inscripcions i subvenció de la Copa Catalunya de Futbol Sala

- Convenis amb Ajuntament per cessió d’instal·lacions

Aquest any s’ha iniciat una col·laboració amb l’Ajuntament de Cervelló que ha servit

per tenir un rendiment amb les Seleccions Catalanes de Futbol Sala. Per tal d’ampliar

possibilitats, s’ha signat un conveni amb l’Ajuntament de Martorell, on estan creant un

nou pavelló, a part de tancar la instal·lació per organitzar totes les activitats dins de la

Festa del Futbol Català. A més, el conveni amb l’Ajuntament de Blanes fa possible

organitzar les tres activitats anuals formatives com són els Campionats Comarcals de

Seleccions Base de Futbol Sala, la Fase Final Prebenjamí de Futbol Sala i la Fase Final

Base Femení de Futbol Sala.

- Partits suspesos per incidències greus

- Festa del Futbol Català 2018 amb les activitats de l’LCFS



2.- Activitats de la temporada 2017-2018

El segon punt de l’ordre del dia ha vingut precedit per la projecció d’un vídeo on s’han

resumit totes les activitats organitzades per la Lliga Catalana de Futbol Sala durant la

temporada.

A continuació, el director de l’LCFS ha exposat la següent informació sobre les

activitats desenvolupades durant la present temporada 2017-2018:

- Llicències temporada 2017-2018

- Comitè de Competició i Disciplina de Futbol Sala

- Campionats Comarcals de Seleccions Base de Futbol Sala

- Fase Final de Prebenjamins

- Fase Final Base Femení de Futbol Sala



- Les Seleccions Catalanes de Futbol Sala

- Organització dels Campionats d’Espanya de Seleccions Territorials de Futbol

Sala

- Fase Final de la Copa Catalunya Sènior de Futbol Sala

- Els dos duels preparatoris Catalunya-Argentina

- Trobades de la categoria Promesa de Futbol Sala

- Cloenda de Trobades Promesa de Futbol Sala

- Cloenda de Seleccions Catalanes de Futbol Sala

- Comitè Tècnic d’Àrbitres de Futbol Sala

Per introduir aquest punt, s’ha projectat el vídeo de la Nit de l’Arbitratge on s’explica el

treball que es desenvolupa dins del Comitè Tècnic d’Àrbitres de Futbol Sala, en el qual

hi formen part 500 col·legiats.

VÍDEO

- Comitè Tècnic d’Entrenadors de Futbol Sala

- Escola d’Entrenadors de Futbol Sala

Votació: s’aprova per unanimitat.

https://www.youtube.com/watch?v=kquoz0_gwY8


3.- Tancament de l’exercici econòmic 2017

El cap de comptabilitat, Lluís Broto, ha exposat els números de la despesa per

l’exercici econòmic vençut.

Votació: Sí (66), No (0), Abstenció (1). Aprovat.

4.- Pressuposat per a l’exercici 2018

El cap de comptabilitat, Lluís Broto, ha exposat els números de la previsió del

pressupost per a l’exercici 2018.

Votació: Sí (65), No (0), Abstenció (2). Aprovat.

A continuació, abans de passar al següent punt de l’ordre del dia, s’ha visualitzat un

vídeo amb totes les campanyes de Joc Net, Respecte i antiviolència que està

promovent l’FCF en els darrers anys.



5.- Proposta modificacions reglamentàries

El Secretari de la Lliga Catalana de Futbol Sala, Alejandro Guerrero, ha resumit les

propostes de modificació dels articles del Reglament General de l’FCF, de la normativa

de Copa Catalunya de Futbol Sala i els reglaments dels comitès d’Àrbitres i

Entrenadors de Futbol Sala.

Votació: s’aprova per unanimitat.

6.- Pla General d’Actuació

- Pla de Competició de Futbol Sala per a la temporada 2018-2019. En aquest punt es

presenta la proposta de calendari, els preus arbitrals i el Pla de Competició de Futbol

Sala amb les modificacions rellevants de la inclusió de la delegació de Girona, amb les

mateixes condicions que les delegacions de Lleida, Tarragona i Terres de l’Ebre, i, a

més, amb la separació de les categories de base femení amb la creació de les

categories Aleví, Infantil, Cadet i Juvenil femení.



- Pla de Competició de la Copa Catalunya de Futbol Sala de Sènior i Base

- Pla de Competició dels Campionats Comarcals de Seleccions de Futbol Sala

Base

- Fase Final Prebenjamí de Futbol Sala i Aleví femení

Votació: Sí (60), No (3), Abstenció (3). Aprovat.

7.- Propostes presentades per la Comissió Executiva de l’LCFS

A la passada Convenció de Clubs de Futbol Sala celebrada la temporada 2016-2017 es

va recollir la proposta sobre la problemàtica d’haver d’acudir als partits per part dels

equips que ja sabien prèviament que no es podria disputar a causa de les inclemències

meteorològiques.

Davant aquesta problemàtica, s’ha desenvolupat una app per poder suspendre partits

davant inclemències meteorològiques. Per tant, l’LCFS realitza aquesta proposta per

ajudar als clubs a evitar gran part dels desplaçaments mencionats. Aquesta proposta

se sotmet a votació.

Votació: s’aprova per unanimitat.

8.- Propostes presentades pels assembleistes en temps i forma

No s’han presentat propostes en temps i forma pels assembleistes.

9.- Precs i preguntes

S’ha procedit a donar el torn de paraula als clubs assistents. Tots aquells dubtes i



consultes presentades han estat contestades pel director i el secretari de l’LCFS.

El director de la Lliga Catalana de Futbol Sala agafa el compromís d’analitzar i valorar

els precs i preguntes plantejades en aquest torn de paraula.

Finalment, per concloure l’acte, el Secretari  General de l’FCF, Oriol Camacho, ha

agraït l’assistència de tots els presents i ha recordat que tots els acords establerts a la

Convenció de Clubs de Futbol Sala seran traslladats a l’Assemblea General Ordinària

de la Federació Catalana de Futbol, que se celebrarà el proper divendres 22 de juny a

Cervera, per tal que a la temporada 2018-2019 es puguin aplicar tots els acords

aprovats avui a Esplugues de Llobregat.

GALERIA D’IMATGES

VÍDEO PORTADA

 

http://fcf.cat/media/album/7a-convencio-de-clubs-de-futbol-sala/1
https://www.youtube.com/watch?v=V8fYCCStGXY

